
PROTOKÓŁ Nr XXVIII/13 
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

26 kwietnia 2013 roku 
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

===================================================================
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radny powiatowy: Wiesław Ceglarek, 
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• pan Jerzy Olejniczak – przedstawiciel Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu, kierownik

działu technicznego.
• pan Henryk Adamczyk inspektor Urzędu Miejskiego w Bojanowie zajmujący się sprawami

dróg w gminie.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji
uczestniczy  10   radnych (nieobecni  radni:  Halina  Lis,  Ewa  Szczepaniak,  Zygmunt
Maćkowiak, Marcin Mróz i Jarosław Bartkowiak- spóźniony- 9.10)  co stanowi quorum, więc
jest  ona władna obradować i  podejmować prawomocne uchwały.  Lista  obecności  stanowi
załącznik nr 1 do protokołu.
Przewodniczący  obrad  zapytał  czy  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku
obrad są wnioski. 

Z wnioskiem wystąpił Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter, który zawnioskował o 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie w formie bezprzetargowej dwóch nieruchomości niezabudowanych 
położonych w Sowinach.

Za wnioskiem pana Burmistrza głosowali wszyscy radni – 10 „za” (nieobecni radni: Halina 
Lis, Ewa Szczepaniak, Zygmunt Maćkowiak, Marcin Mróz i Jarosław Bartkowiak).

W związku z powyższym porządek XXVIII sesji przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XXVI/13 z sesji, która odbyła się w dniu 25 marca 2013 roku 

oraz XXVII/13 z sesji, która odbyła się w dniu 5 kwietnia 2013 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7. Informacja Burmistrza Bojanowa z realizacji programu współpracy w sferze pożytku 

publicznego za 2012 rok.
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8. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo.
9. Ocena stanu dróg na terenie Gminy (powiatowe i gminne).
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) oceny zasobów pomocy społecznej,
2) zmian w Statucie Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego,
3) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości położonej 

w Czechnowie,
4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
5) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w formie bezprzetargowej dwóch 

nieruchomości niezabudowanych, położonych w Sowinach,
6) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji 
sanitarnej Gościejewice – Sowiny – Wydartowo I”,

7) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w 
Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji w Gołaszynie”,

8) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2013 – 
2021,

9) zmian uchwały budżetowej na 2013 rok.

11. Odpowiedzi na zapytania radnych.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XXVI/13 z sesji, która odbył się w dniu 25 marca 2013 
roku oraz XXVII/13 z sesji, która odbyła się w dniu 5 kwietnia 2013 roku.

W związku z tym, iż do protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 
tj. w dniu 25 marca 2013 roku oraz 5 kwietnia 2013 roku nie wniesiono  uwag pisemnych i 
ustnych przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński zaproponował aby powyższych 
protokołów  nie odczytywać. Za propozycją przewodniczącego Rady głosowali wszyscy 
radni. 
Protokół Nr XXVI/13 z sesji, która odbyła się w dniu 25 marca 2013 roku i z sesji XXVII/13, 
która odbyła się w dniu 5 kwietnia 2013 roku przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych

Pan radny Jan Kubis – cyt. „czy chodnik od kościoła w Gołaszynie w kierunku 
cmentarza będzie robiony w tym roku”? – pytanie skierowane do przedstawiciela 
powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu,

Pan radny Jarosław Bartkowiak – cyt. „czy będą robione chodniki i krawężniki przy 
krajowej S 5 w Golinie Wielkiej?” pytanie skierowane do przedstawiciela powiatowego 
Zarządu Dróg w Rawiczu.

Do pkt.5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w
okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński przedstawił informację na temat reprezentacji 
w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
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Do pkt. .6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach

Burmistrz zapoznał zebranych z zarządzeniami wydanymi w okresie międzysesyjnym:
1) Zarządzenie Nr 215/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 8 kwietnia 2013 roku w 

sprawie ustalenia stawki czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w 
Bojanowie przy ulicy Rynek 13,

2) Zarządzenie Nr 216/13 Burmistrz Bojanowa z dnia 12 kwietnia 2013 roku w 
sprawie powołania Komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego 
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego,

Reprezentacja  pana Burmistrza w okresie międzysesyjnym w formie pisemnej stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7 Informacja Burmistrza Bojanowa z realizacji programu współpracy w sferze 
pożytku publicznego za 2012 rok.

Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter przedstawił informację z realizacji programu 
współpracy w sferze pożytku publicznego za 2012 rok.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Informacja na temat działalności sportowej na terenie gminy Bojanowo

Na sesji z obecnych przedstawicieli klubów obecni byli:
Pan Maciej Ratajczak -  MUKS SZOK Bojanowo
Pan Paweł Dudziak – Bojanowski Klub Karate.
Pan Maciej Ratajczak zapytał o wnioskowane wcześniej stypendia dla wybitnych sportowców
reprezentujących naszą gminę.
Pan Ratajczak chciał również poznać kryteria w jaki sposób zostają przydzielane – 
rozdysponowane środki na kluby sportowe.
Dyrektor Centrum pan Maciej Ratajczak zaproponował zakup samochodu typu BUS na 
potrzeby zarówno Centrum jak i Gminy Bojanowo.
Pan Ratajczak zawnioskował również o sponsorowanie przez Gminę  internatu dla naszego 
sportowca Adriana Webera zdobywcy medali:
-  w Spale podczas Halowych Mistrzostw Polski juniorów i juniorów młodszych, zdobył 
brązowy medal, 
- we  Wrocławiu podczas Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży oraz Mityngu 
lekkoatletycznego. Również medal brązowy.
Dyrektor Centrum zawnioskował o zakup rzutni na boisko  w Tarchalinie – rzut młotem i 
dyskiem – z licencją.

Do przedstawiciela Bojanowskiego Klubu Karate pana Pawła Dudziaka pytań nie było. 
Sprawozdania klubów stanowią załączniki do niniejszego protokołu:
załącznik nr 5 Międzyszkolny Uczniowski Klub Sportowy „SZOK” Bojanowo,
załącznik nr 6 Bojanowski Klub Karate
załącznik nr 7 Towarzystwo Sportowe 
załącznik nr 8 LZS „ROLGOS” Sowiny
załącznik nr 9 LZS „SALUS” Golinka,

Wszystkie sprawozdania Państwo radni ocenili pozytywnie.
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Do pkt.9  Ocena stanu dróg na terenie Gminy (powiatowe i gminne).

Przedstawiciel Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu pan Jerzy Olejniczak 
przedstawił informację przekazaną Państwu radnym w formie pisemnej. Poinformował, iż 
„powiat” nie przewiduje większych inwestycji w kwestii  naprawy dróg w roku 2013, z 
powodu braku środków.
Radny pan Franciszek Wieremiejko – zapytał o informację zawartą na stronie 3 -  zapis 
dotyczący drogi: 5477P Zaborowice – Czechnów , Zaborowice – Sułów” powinno być 
Sułków. Z powyższą zmianą zgodził się pan Olejniczak – jest to błąd literowy.

Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka zapytała  czy jest planowane 
zbieranie śmieci na drodze powiatowej Sowiny _ Wydartowo I.
Pan Olejniczak – cyt. ”to jest bardzo wstydliwy temat, jeżeli będą środki, to z całą pewnością 
będziemy inicjatorami takiej akcji”.

Radny, a zarazem sołtys wsi Gościejewice pan Szalkowski Władysław  zapytał o 
drogę pomiędzy Gościejewicami a Poniecem (dotyczy odcinka 3-4 kilometrów ograniczenia 
prędkości). 
Burmistrz wyjaśnił radnemu, iż jest to sprawa rozsądku kierowców. Na w/w odcinku należy 
zachować maksymalną ostrożność. Droga jest wąska więc dostosowanie prędkości jazdy do 
warunków technicznych nawierzchni.

Kolejną osobą, która zabrała głos w dyskusji był inspektor Urzędu Miejskiego
w Bojanowie pan Henryk Adamczyk. Poinformował Państwa radnych i uczestników sesji 
o przeprowadzonym przetargu na remont cząstkowy dróg. Nie złożono żadnej oferty. Po 
ponownym ogłoszeni przetargu oferty złożyły 2 firmy. Wybrano korzystniejszą – wygrała 
firma Drogomel z Góry.
Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
Informacja przygotowana przez pracownika Urzędu Miejskiego w Bojanowie – w zakresie 
drogownictwa – stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) oceny zasobów pomocy społecznej,  

W związku z tym, iż projekt przedmiotowej uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady w dniu 22 kwietnia 2013 roku. Pytań nie było. Za podjęciem uchwały 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” (nieobecni radni: Halina Lis, Ewa 
Szczepaniak, Marcin Mróz i Zygmunt Maćkowiak). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie 
z dnia 26 kwietnia 2013 roku w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik
nr 12.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
2) zmian w Statucie Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego,  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
22 kwietnia 2013 roku. Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego obradom, pana
Macieja Jagodzińskiego treści projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za”  (nieobecni radni: 
Halina Lis, Ewa Szczepaniak, Marcin Mróz i Zygmunt Maćkowiak).
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 kwietnia 2013 roku w sprawie zmian 
w Statucie Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
3) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości   

położonej w Czechnowie,

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady 
Miejskiej w Bojanowie w dniu 22 kwietnia 2013 roku. Pytań na sesji nie było.  Po odczytaniu 
przez przewodniczącego obradom treści projektu uchwały przystąpiono do głosowania. Za 
podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” (nieobecni radni: 
Halina Lis, Ewa Szczepaniak, Marcin Mróz, Zygmunt Maćkowiaki).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 kwietnia 2013 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Czechnowie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,  

Działka ew. 1/5 zagospodarowana jest w części chodnikiem z betonowej kostki 
brukowej. Mając na uwadze powyższe zasadne jest nabycie przedmiotowej nieruchomości.
Pytań nie było, ponieważ projekt został, szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji 
Stałych Rady w dniu 22 kwietnia 2013 roku w związku z powyższym przewodniczący 
zarządził głosowanie nad powyższym aktem. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy 
obecni na sesji radni 11 „za’ (nieobecni radni: Halina Lis, Ewa Szczepaniak, Marcin Mróz 
oraz Zygmunt Maćkowiak). Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
5) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w formie bezprzetargowej dwóch 
nieruchomości niezabudowanych, położonych w Sowinach,

Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 22 kwietnia 
2013 roku. Pytań nie było. Pan Maciej Jagodziński – przewodniczący  Rady Miejskiej 
w  Bojanowie odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie. Za podjęciem w/w projektu  
głosowali wszyscy obecni na sesji radni 11 „za” (nieobecni radni: Halina Lis, Ewa 
Szczepaniak, Marcin Mróz oraz Zygmunt Maćkowiak). Uchwała rady Miejskiej w Bojanowie 
z dnia 26 kwietnia w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w formie bezprzetargowej 
dwóch nieruchomości niezabudowanych, położonych w Sowinach, stanowi załącznik nr 15 
do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
6) zaciągnięcia pożyczki a Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji 
sanitarnej Gościejewice – Sowiny – Wydartowo I”,

Projekt uchwały przedstawiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 22 
kwietnia 2013 roku. Państwo radni uwag nie wnieśli. Przewodniczący obradom odczytał treść
projektu i przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na 
sesji radni – 11 „za” (nieobecni radni: Halina Lis, Ewa Szczepaniak, Marcin Mróz oraz 
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Zygmunt Maćkowiak).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 kwietnia 2013 roku w
sprawie zaciągnięcia pożyczki a Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji sanitarnej Gościejewice – 
Sowiny – Wydartowo I”, stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
7) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w 
Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji w Gołaszynie”,

Projekt uchwały omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 22 kwietnia 
2013 roku. Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego rady treści projektu 
uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na 
sesji radni – 11 „za” (nieobecni radni: Halina Lis, Ewa Szczepaniak, Marcin Mróz oraz 
Zygmunt Maćkowiak). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 kwietnia 2013 roku w
sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w Poznaniu z 
przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji w Gołaszynie”, stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
8) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2013 – 
2021,

Projekt uchwały omówiono na Komisji Wspólnej Rady Miejskiej w Bojanowie. 
Zmian nie wniesiono. Treść uchwały odczytał przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński i
zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 
„za” (nieobecni radni: Halina Lis, Ewa Szczepaniak, Marcin Mróz oraz Zygmunt 
Maćkowiak).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 kwietnia 2013 roku w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2013 – 2021 została podjęta i 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:
9) zmian uchwały budżetowej na 2013 rok.

Pani Skarbnik Mirosława Zamelska zapoznała uczestników sesji ze zmianami 
wprowadzonymi do projektu w/w uchwały od dnia 22 kwietnia br. tj. od posiedzenia Komisji 
Stałych Rady.
Pytań nie było. Uchwałę Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 kwietnia 2013 roku w 
sprawie zmian uchwały budżetowej na 2013 rok  podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za” i 
stanowi ona załącznik nr 19 do protokołu.

Do pkt. 11 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter wyjaśnił panu radnemu Jarosławowi 
Bartkowiakowi, iż w kwestii dotyczącej krawężników na krajowe „5” w miejscowości Golina
Wielka, będzie rozmawiał podczas pobytu w Poznaniu w GDDKiA. Z dotychczasowych 
informacji wiadomo, iż tego typu prace nie będą przeprowadzone w tym roku, z powodu 
braku środków.
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Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka zapytała o przekazanie drogi S5 pod  
zarząd gminy. Pani Barteczka zapytała czy jest to prawdą, iż kilka gmin odwołało się od tej 
decyzji.
Burmistrz wyjaśnił, iż gmina Pobiedziska wniosła odwołanie od  tej decyzji. Gmina złożyła 
skargę przeciwko GDDKiA. Naczelny Sąd Administracyjny odrzucił skargę gminy w kwestii 
przekazania w/w drogi. Sprawa jest w toku. Gminy Swarzędz, Pobiedziska Łubowo bronią się
przed ustawą, która nakazuje niektórym gminom przejęcie krajowych dróg. Droga zostanie 
zakwalifikowana jako droga gminna; a fakt, iż łączy dwa województwa nie ma znaczenia.
Dla gmin, największym problemem będzie kwestia bieżącego utrzymania drogi – szczególnie 
w okresie zimowym.
Więcej pytań Państwo radni i pozostali uczestnicy drogi nie zadali, w związku z powyższym 
przystąpiono do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Do pkt. 12 Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński poinformował, iż Komisje Stałe Rady odbędą 
się w dniu 21 maja, natomiast sesja w dniu 28 maja.

Do pkt. 13 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku XXVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 
przewodniczący Maciej Jagodziński o godz. 10.20 zamknął obrady.

Protokolant: Przewodniczący Rady
(-) Maciej Jagodziński

Beata Sikora
inspektor
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